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Stor vekst etter at butikken
ble døgnåpen: – Jeg hadde
ikke vært gal nok
I fjor sommer ble Snarkjøp i Digermulen gjort om til en døgnåpen
butikk. Daglig leder Janny Jacobsen har merket stor forskjell siden
da.
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Oppdatert: 15 timer siden

Janny forteller at det er stor forskjell etter at butikken ble gjort om til en døgnåpen
butikk. Allerede sommersesongen tok seg mye opp. Også påska i år var veldig bra.

– Det var utrolig mye folk. De siste bestillingene før påske følte jeg meg litt gal fordi
jeg bestilte ganske mye. Men jeg innså fort at jeg ikke hadde vært gal nok. Det var
gøy å se, forteller Janny.
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Lite svinn

God mottakelse

Artikkelen ble først publisert av Våganavisa.

Utvalgte tilbud
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Hun har ikke merket noen problemer med svinn eller hærverk, selv om folk låser
seg inn og er i butikken helt alene.

– Det har vært spennende å se hvordan folk oppfører seg. Det har ikke vært noe
bråk eller oppførsel som ikke har vært bra, sier hun og legger til:

– Det er utrolig mange folk jeg ikke kjenner. Men det er veldig �int å se at folk
oppfører seg helt �ott.

Det er rundt to år siden butikken �ikk egen selvbetjeningskasse. Der andre butikker
merker økt svinn, har ikke Janny sett noen spesiell endring.

– Det blir nok et lite svinn, ved at man gjør feil. For eksempel at du slår inn feil
tomat. Det kan skje at du slår inn en for lite eller en for mye. Jeg tror ikke det er et
problem. Jeg har ikke observert noe.

Selv har hun en egen indikator på om ting går riktig for seg.

– Jeg ser på salg av plastposer de dagene butikken er stengt. Folk trykker ikke bare
inn en pose, de trykker inn de posene de tar. Da tenker jeg at hvis du gidder å betale
for posene, så betaler du vel resten også. Jeg tar det som en indikasjon.
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Responsen fra bygda har også vært veldig bra.

– Det er artig å se at de som i utgangspunktet sa at de ikke skulle bruke det, de
bruker det også. På lørdager har jeg åpent til 15. Tidligere måtte du planlegge og
vurdere om du skulle handle før eller etter tur. Nå går du bare når det passer.

– Hvordan har du merket det på arbeidsdagen?

– Det blir ikke mindre arbeid. Du må jo fortsatt fylle på. I tillegg har jeg en telefon
som varsler ganske mye, så man må jo være tilstede.
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